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Vanochtend vond de eerste bijeenkomst van de Kopgroep plaats. Wat fijn dat jullie je allemaal 

hebben gemeld en dat er “van nature” zo’n diverse groep is ontstaan. De deelnemers: 

• Susan Keijsers (gemeente Horst aan de Maas, namens de regio) 

• Janneke van den Bergh (gemeente Venray, namens de regio) 

• Bianca Smits (PSW) 

• Bjorn van Vught (Zelfwerkt) 

• Carla van Herten (Coöperatie Limburgse Zorgboeren) 

• Esther Knops (GrandCare) 

• Guy Paquay (Vigogroep) 

• Frank Coenders (Floreer Zorg) 

• Judith Creemers (Huize Kakelbond) 

• Marjolein Dijs (Boei) 

• Pieke Houben (Mutsaersstichting) 

• Tannie Peters (Unik) 

• Afgemeld voor deze keer: Wilma Graus (AnaCare) 

 

Er waren geen aanvullende agendapunten. 

 

Wat hebben we verder besproken: 

• We zijn bij met alle aanmeldingen voor de Kopgroep en gaan hier vooralsnog niet in 

schrappen. Wel is uitgesproken dat we continuïteit belangrijk vinden. Na een aantal keer 

evalueren we hoe het gaat. 

• Belangrijke punten of randvoorwaarden die werden aangegeven: 

o Wat bedoelen we met inhoudelijke ontwikkeling? Dit moeten we nader duiden. 

o We willen ook terugkijken en hiervan leren: Hoe kunnen we het landschap duurzaam 

inrichten? 

o Vooraf zijn ontwikkeldoelen en KPI’s gesteld waar alle aanbieders zich aan 

gecommitteerd hebben. (Hoe) kunnen we deze bijschaven/ontwikkelen? Hierbij waken 

voor dezelfde discussie als die in andere Kopgroepen al gevoerd is. Hierin wordt ook 

een lijn vanuit de regio verwacht. 

o Hoe haken we alle andere aanbieders aan? Evt. via ontwikkelgesprek. 

o Huidige problemen bespreken, zoals arbeidsmarktproblematiek, hoe gaan we daarbij 

om met verwachte opleidingsniveaus? 

o Hoe gaan we in de regio om met het voorliggend veld (in elke gemeente anders 

georganiseerd)? Wat verwachten we van aanbieders en wat van voorliggend veld? 

o Hoe ziet de toeleiding naar segment 4 eruit via de toegangen? 

o We zouden het fijn vinden als de MGR aansluit. 

• We plannen 3 volgende bijeenkomsten met de Kopgroep: één vóór 13 juni (Ontwikkelgesprek 

ambulant), één +/- eind augustus en dan nog één oktober/november. Zie hieronder de 

datumprikker. 

• Tijdens het volgende Kopgroepoverleg bespreken we 2 hoofdpunten: 

o Hoe werken we met elkaar samen?  

▪ Frequentie (bovenstaand wel als leidraad) 

▪ Aanwezigheid: hoe gaan we hier mee om? 

▪ Liefst fysiek 

▪ Wie is/zijn de trekkers? Hoe bereiden we het overleg voor? Hoe notuleren we? 

▪ Hoe betrekken/informeren we de achterban? 

▪ Wat willen we 13 juni vertellen én ophalen? 



o Welke inhoudelijke thema’s willen we oppakken? Hieronder alvast een voorzet vanuit 

regio-kant. 

▪ KPI’s, ontwikkeldoelen, enz.: Waar willen we heen met dit segment? Wat willen 

we bereiken? 

▪ Schaars aanbod: Hoe gaan we hier als regio mee om? Hoe kunnen we dit 

uitbreiden? 

▪ Wachtlijsten (link leggen met de bestaande werkgroep!) 

▪ Arbeidsmarktproblematiek: Wat betekent dit oa voor eisen die gesteld zijn en 

de werkpraktijk? 

▪ Quick win-verbeterpunten: 

• Afspraak over 150% bij Meerwerk afstemmen en aanscherpen 

• Onduidelijkheid over stapelingsmatrix ophelderen 

• Problemen rondom P2: 

o Afbakening met GGZ (en de verschuiving die plaatsvindt) 

o Komt de gestelde functiemix overeen met de praktijk? 

o Grote inzet van P2, wat niet overeenkomt met de bedoeling van 

het product én bij historische data/zorginzet. 

• Beter duiden van Licht/Midden/Zwaar 

 

Gevraagde acties: 

• Vul de datumprikker in. Maandag 15 mei prik ik de data.  

• Ter voorbereiding op het volgende overleg: Denk na over hoe jij graag wil samenwerken in de 

Kopgroep en welke inhoudelijke thema’s jij wil oppakken. 

 


